
Kinderwijkraad
IJsselmonde
NIEUWSBRIEF

Ook �sselmonde heeft sinds kort een
Kinderw�kraad! Op 7 november vond na de
sollicitatieprocedure, de eerste b�eenkomst
plaats in Huiskamer van de w�k de Singel. 

De Kinderw�kraad bestaat uit 8 kinderen vanuit
verschillende basisscholen in �sselmonde,
waaronder de Mr.van E�ckschool en het
Kindcentrum �sselmonde. 

W� stellen de kinderen later in deze eerste
nieuwsbrief aan u voor, sterker nog; 
dat doen z� zelf! 
De Kinderw�kraad �sselmonde wordt begeleid
door Nadia Malek en Miranda Schilperoord.
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De Vreedzame wijk

Samen werken aan een prettige leefomgeving.
Kinderen, jongeren en ouders kunnen hier een
grote bijdrage aan leveren. Maar ook
leerkrachten, jongerenwerkers, de wijkagent,
voetbaltrainer en de gemeente 
spelen een belangrijke rol. 
Samen willen wij werken aan een veilige en
vreedzame wijk, waar iedereen er bij hoort, zijn
steentje bijdraagt en waar we er samen voor
zorgen, dat IJsselmonde een prettige wijk is, om
in te wonen.
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ONZE OPDRACHT:

Even voorstellen:

Dit zijn wij!

Kendrick: Ik ben 10 jaar en ik hou van gamen. Ik zit in de kinderw�kraad, omdat ik nu de kans heb
om de w�k te verbeteren. Ik wil veranderen dat er meer veiligheid is en er meer activiteiten z�n en
dat de w�k gewoon een betere w�k wordt!

Shiva: Ik zit in groep 7 van de Mr. van E�ckschool en ik zit b� de Kinderw�kraad, omdat ik de w�k
�sselmonde wil helpen verbeteren.

Otilia: Ik ben 10 jaar en zit op de Mr.van E�ckschool, een Vreedzame school. Ik zit in de
Kinderw�kraad, omdat ik denk dat er veel verbeterpunten z�n en ik hoop dat de mensen
vreedzamer worden.

Jasmine: Ik ben 9 jaar en zit op de Vreedzame school, de Mr. van E�ckschool. Ik zit in de
Kinderw�kraad, omdat ik veel dingen niet goed vind in �sselmonde, zoals overlast door jongeren.

Karma: Ik zit in groep 7 van KC �sselmonde en ben 10 jaar, ik ben nog geen 1 keer bl�ven zitten
en heb veel vriendinnen. Ik ben het enige meisje thuis en ik heb 7 broers. Ik ben betrouwbaar, m�n
hobby is tekenen en ik vind dat ik het goed kan.

Gwendelinne: Ik ben 10 jaar, zit op KC �sselmonde, m�n hobby’s z�n tekenen, ik hou van lekker
eten en ik kan goed samenwerken! 

Amaar: Ik ben 9 jaar, Ik hou van paardr�den en voetballen, m�n lievelingskleur is zwart. Ik wil de
w�k graag beter maken!

Develiano:Ik ben 11 jaar en hou van mensen helpen, ik kan goed communiceren en wil de w�k
beter maken en de mensen helpen!

Wij gaan de komende maanden toewerken naar
een Manifest! 
Een manifest is een opsomming van standpunten
en meningen van een groep. 

Wij gaan als Kinderwijkraad de wijk in om te
onderzoeken wat de bewoners graag willen
verbeteren om de wijk IJsselmonde een nog
fijnere plek te maken om in te wonen.

Hiernaast gaan wij een aantal acties bedenken en
deze in de wijk uitvoeren, bijvoorbeeld een actie
om de wijk schoner te maken.
 
Natuurlijk doen we dit samen met jullie!



Foto's première 
Recht op Reyeroord 

Eens of oneens?

Er werd prachtig gezongen 

door Momo en Cici!

Mooi dansoptreden!

Wij waren daar! 

De Jongerenraad!

Geïnterviewd door TV Zuid!

W� onze burgemeester dhr.
Aboutaleb hebben
uitgenodigd?
W� allerlei leuke en
belangr�ke w�kacties gaan
bedenken?
W� zelf interviews houden
in de w�k? 
W� zelf deze nieuwsbrief
maken?
W� in januari een b�zondere
gast op bezoek kr�gen?

Wist je dat:



Interviewen in de wijk!

Meer informatie:
Miranda Schilperoord
mail: mschilperoord@solnetwerk.nl
tel.06-21700623

Nadia Malek en Miranda
Schilperoord verzorgen samen

de programmering en de
begeleiding van de

Kinderwijkraad.

Op donderdag 30 november bezocht de Kinderwijkraad, op
uitnodiging van de Gemeente Rotterdam, de première van de
documentaire  'Recht op Reyeroord’ in theater Islemunda! 

Daarin worden jongeren gevolgd die zelf een plek in de wijk
IJsselmonde wilden realiseren en dit met hulp van verschillende
organisaties in de wijk dit ook echt voor elkaar hebben gekregen! 

Het was een hele leuke en leerzame avond, met zang en
dansoptredens.  We keken naar een debat, mochten
meestemmen over een aantal stellingen en hebben veel mensen
leren kennen die belangrijk zijn voor de wijk.

Ook zijn we geïnterviewd  door Tim van  TV Zuid!
Best spannend, maar we hebben het goed gedaan!

Première documentaire ‘Recht op
Reyeroord’

Op dinsdag 12 december zijn wij de wijk ingegaan en
hebben verschillende mensen, jong en wat ouder,
geïnterviewd. 

We gingen op zoek naar de vraag: Wat vindt u, dat er in de
wijk IJsselmonde nog verbeterd kan worden, waardoor u
hier nog fijner kunt wonen?

Veel mensen namen de tijd voor ons en er zijn mooie
gesprekken ontstaan. Mensen gaven aan gelukkig ook
tevreden te zijn over de wijk, maar dat er op het gebied van
veiligheid, schoon en overlast nog veel valt te verbeteren.

We hebben veel informatie kunnen verzamelen, om een
Top 4 samen te stellen met punten die ook door de andere
wijkbewoners worden gesteund!

In het nieuwe jaar gaan we de Top 4 voor het Manifest
vaststellen en onze eerste actie voorbereiden!


